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Op vrijdag 29 april 2016 ontvingen wij vragen van de fractie SP over het bovengenoemde onderwerp. De 
complete brief van de SP treft u aan als bijlage. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij 
behorende antwoorden: 
 
Vraag:  
Is het waar dat de gemeente Goirle, danwel een ambtenaar van de gemeente Goirle in functie, in het verleden 
een waarschuwing heeft gehad wegens het negeren van het kapverbod in het broedseizoen? 
 
Antwoord:  
Nee. Deze vraag hebben wij breed in de organisatie uitgezet. Het is niemand bekend dat er sprake is geweest 
van een formele waarschuwing. 
 
 
Vraag:  
Waarom negeert het college het kapverbod in het broedseizoen en verstoort en verjaagt ze vogels in deze 
periode? 
 
Antwoord:  
De flora en faunawet spreekt niet over een totaal kapverbod in het broedseizoen (ook wordt geen broedseizoen 
gespecificeerd). De flora en faunawet verbied slechts conform Hoofdstuk IV artikel 11 het verstoren van 
nesten:  'Het is verboden nesten, holen of andere voortplantings- of vaste rust- of verblijfplaatsen van dieren, 
behorende tot een beschermde inheemse diersoort, te beschadigen, te vernielen, uit te halen, weg te nemen of 
te verstoren.' Onze aannemers hebben de verplichting om voor uitvoering van werkzaamheden te inventariseren 
of er sprake is van nesten en dergelijke in de te kappen of te snoeien bomen. Het college heeft derhalve ons 
inziens geen verbod genegeerd noch dieren verstoord.  
 



 
Vraag:  
Hoe verhoudt zich dat met de ambitie van het college om Goirle als groene gemeente te profileren en 
biodiversiteit te bevorderen?  
 
Antwoord: 
Het fors snoeien van de bomen (kandelaberen) in de st. Jacobsbaan is een maatregel die als compromis met de 
omwonenden tot stand is gekomen. Het merendeel van de buurt wil de bomen handhaven, maar wenst wel, dat 
ze klein gehouden worden. Het regelmatig kandelaberen van de bomen biedt een oplossing voor deze wens en 
zorgt er voor dat de bomen kunnen worden behouden.  
Het kappen van de bomen in de Vennenbuurt is aan de hand van een uitgebreid beginspraak-traject tot stand 
gekomen. De bomen wijken voor een praktischer inrichting maar worden wel op 3 stuks na vervangen door 
nieuwe bomen.  
Bij recente projecten is biodiversiteit een belangrijk uitgangspunt bij de keuze van nieuwe boomsoorten. Zo 
wordt er gestreefd naar meer variatie in boomsoorten en wordt er bij voorkeur gekozen voor bijenwaardplanten. 
 
 
Vraag:  
Op welke wijze, door wie en wanneer heeft er een observatie plaatsgevonden naar het gehele broedproces van 
de vogels (van bouwen tot uitvliegen) in de Vennenbuurt alvorens tot de kap van de 65 bomen over te gaan? Is 
dit in de kaart gebracht of is er een rapport van?  
 
Antwoord: 
In de Vennenbuurt is aan de hand van een checklist op 24 maart door de aannemer een inventarisatie 
uitgevoerd. Deze checklist heeft betrekking op 57 bomen. 6 bomen zijn verplant en door een andere aannemer 
gecheckt. Volgens de checklist was er sprake van een nest in een boom naast één van de te kappen bomen. 
Omdat het nest niet in een te kappen boom zat zijn de bomen in de omgeving wel gekapt. 
 
 
Vraag: 
Hoeveel bomen in de Vennenbuurt waren dermate ziek of verzwakt dat kappen in het broedseizoen de enige 
optie was en uitstel onverantwoordelijk was? 
 
Antwoord: 
Geen van de bomen was ziek of verzwakt. De reden voor de kap was de nieuwe inrichting. 
 
 
Vraag: 
Kan het college garanderen zich nu en in de toekomst te houden aan de flora en faunawet en geen bomen meer 
te kappen in het broedseizoen?  
 
Antwoord: 
Het college heeft binnen de flora en faunawet gehandeld en zal dit blijven doen. Het college sluit dus niet uit dat 
bomen in de toekomst in het broedseizoen geveld worden. 
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